

Tablo-2

2026-2027 EĞİTİM-ÖĞRETİM YILI NORMAL ÖĞRETİM KATKI PAYI ÜCRETLERİ (TL)			
15 Ağustos 2026 tarihli ve 33341 sayılı Resmî Gazete’de yayımlanan 11625 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile belirlenmiştir.			
FAKÜLTELER	TOPLAM KATKI PAYI	KATKI PAYI 1. TAKSİDİ	KATKI PAYI 2. TAKSİDİ
TIP FAKÜLTESİ	4.386,00	2.193,00	2.193,00
DİŞ HEKİMLİĞİ FAKÜLTESİ	3.669,00	1.834,50	1.834,50
VETERİNER FAKÜLTESİ	2.869,00	1.434,50	1.434,50
MÜHENDİSLİK-MİMARLIK FAKÜLTESİ	2.876,00	1.438,00	1.438,00
HUKUK FAKÜLTESİ	2.323,00	1.161,50	1.161,50
FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ	2.111,00	1.055,50	1.055,50
İKTİSADİ VE İDARİ BİLİMLER FAKÜLTESİ	2.323,00	1.161,50	1.161,50
İLAHİYAT FAKÜLTESİ	2.111,00	1.055,50	1.055,50
EĞİTİM FAKÜLTESİ	2.111,00	1.055,50	1.055,50
SPOR BİLİMLERİ FAKÜLTESİ	2.111,00	1.055,50	1.055,50
ZİRAAT FAKÜLTESİ	2.876,00	1.438,00	1.438,00
İLETİŞİM FAKÜLTESİ	2.111,00	1.055,50	1.055,50
SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ	2.111,00	1.055,50	1.055,50
TURİZM FAKÜLTESİ	2.111,00	1.055,50	1.055,50
YÜKSEKOKULLAR	TOPLAM KATKI PAYI	KATKI PAYI 1. TAKSİDİ	KATKI PAYI 2. TAKSİDİ
BEDEN EĞİTİMİ VE SPOR YÜKSEKOKULU	1.414,00	707,00	707,00
AKDAĞMADENİ SAĞLIK YÜKSEKOKULU	1.414,00	707,00	707,00
SARIKAYA FİZ. VE REH. YÜKSEKOKULU	1.414,00	707,00	707,00
SAĞLIK YÜKSEKOKULU	1.414,00	707,00	707,00
MESLEK YÜKSEKOKULLARI	TOPLAM KATKI PAYI	KATKI PAYI 1. TAKSİDİ	KATKI PAYI 2. TAKSİDİ
MESLEK YÜKSEKOKULLARI	1.414,00	707,00	707,00
ENSTİTÜLER	TOPLAM KATKI PAYI	KATKI PAYI 1. TAKSİDİ	KATKI PAYI 2. TAKSİDİ
LİSANSÜSTÜ EĞİTİM ENSTİTÜSÜ	1.338,00	669,00	669,00